



ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Number 52

December 29, 1986

Numéro 52

le 29 décembre 1986

ADMINISTRATIVE INFORMATIONLos Angeles - Move

Effective January 2, 1987, the new address of the Consulate General in Los Angeles will be

300 South Grand Avenue

10th Floor

Los Angeles, Ca 90071

and its new telephone number will be (213) 687-7432.

During the period from December 23 to January 2, Los Angeles will be operating on emergency communications only. Routine correspondence should be held until resumption of normal operation at the post during the week of January 5.

PERSONNEL INFORMATIONCollective Bargaining - Commerce Group (CO)

On December 3, 1986, a tentative agreement covering employees in the CO Group was signed by the Treasury Board and the Professional Institute of the Public Service of Canada. Key terms, subject to ratification, are as follows:

- Duration of 12 months terminating December 21, 1987.
- Salary increase of 3.5% effective December 22, 1986.

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSLos Angeles - Déménagement

À partir du 2 janvier 1987, la nouvelle adresse du consulat général à Los Angeles sera

300 South Grand Avenue

10th floor

Los Angeles, Ca 90071

et son nouveau numéro de téléphone sera le (213) 687-7432.

Du 23 décembre au 2 janvier, Los Angeles n'acceptera que les communications urgentes. La correspondance de type courant devra attendre la reprise du fonctionnement normal de la mission pendant la semaine du 5 janvier.

RENSEIGNEMENTS RELATIFS AU PERSONNELNégociation collective - Groupe du commerce (CO)

Le Conseil du Trésor et l'Institut professionnel de la Fonction publique du Canada ont signé le 3 décembre dernier un protocole d'accord concernant les employés du Groupe CO. Les grandes lignes de cet accord (sujet à ratification) sont les suivantes:

- Durée de 12 mois se terminant le 21 décembre 1987.
- Hausse salariale de 3.5% à compter du 22 décembre 1986.